
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Ani sme sa nenazdali a už sme 

sa prehupli do 2. štvrťroka 2017. 

Ešte len prednedávnom sme slávili 

tie najkrajšie sviatky roka – 

Vianoce, a  už sa pripravujeme 

sláviť tie najväčšie sviatky roka – 

Veľkú noc.  

Od posledného vydania našich 

Noviniek z dedinky sa toho veľa 

udialo – najmä kultúrnych akcií 

bolo neúrekom, ale pracovalo sa aj 

na projektoch, o ktoré chceme 

v budúcnosti požiadať. 

Aj keď táto práca v oblasti 

prípravy projektov nie je navonok 

viditeľná ako kultúrne akcie, 

priebežne sa pripravujú materiály, ktoré je potrebné predložiť k jednotlivým žiadostiam o dotáciu. 

O tom, čo sa v našej obci za ostatné obdobie udialo a čo pripravujeme, sa môžete dočítať na nasledujúcich 

stranách. Veríme, že to bude pre Vás zaujímavé čítanie. 

Ak by sa medzi Vami našiel niekto, kto by chcel prispieť svojimi postrehmi do našich obecných novín, 

môže sa obrátiť na redakčnú radu. 

     Novinky  

     z dedinky 

          Časopis obyvateľov Šúroviec 
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Obecné zastupiteľstvo informuje 
 

Dňa 14. marca 2017 sa uskutočnilo prvé tohtoročné zasadnutie poslancov obecného zastupiteľstva 

v Šúrovciach.  

ObZ zobralo na vedomie starostkou obce predložený návrh na zmenu územného plánu obce Šúrovce 

a odporúčalo starostke dopracovať, po konzultácii s Ing. arch. Zibrinom, zmeny územného plánu v zmysle 

pripomienok vznesených poslancami ObZ na pracovnej porade konanej dňa 14.03.2017.  

Poslanci ObZ schválili VZN č.2/2017 o mieste a čase zápisu detí na plnenie školskej dochádzky v ZŠ 

s MŠ v Šúrovciach. Rovnako bola schválená aktualizácia VZN č.13/2016 o financovaní MŠ a ŠZ so sídlom 

na území obce Šúrovce podľa predloženej prílohy.  

ObZ zobralo na vedomie správu starostky obce o pripravovanej voľbe hlavného kontrolóra obce 

Šúrovce spolu s návrhom na jej konanie na deň 10.5.2017 a schválili voľbu hlavného kontrolóra obce 

Šúrovce na deň 10.05.2017 o 18:00 hod. s pracovným úväzkom pre hlavného kontrolóra 25 %.  

ObZ zobralo na vedomie žiadosť p. Hrčku o prenájom obecnej poľnohospodárskej pôdy a vyjadrí sa 

k nej na najbližšom zasadnutí ObZ. Poslanci ObZ schválili PhDr. M. Náhlika ako nového predsedu 

stavebnej komisie a J. Richnáka a Judr. J. Balážiovú ako nových členov stavebnej komisie.  

ObZ zobralo na vedomie odstúpenie doterajších členov kultúrnej komisie: p. Ildikó Hletkovej a p. Márii 

Dikovej na základe ich žiadosti. ObZ zobralo na vedomie odstúpenie člena kultúrnej komisie  

Bc. R. Bohunickej a schválili prijatie Mgr. Jarmily Matisovej za nového člena kultúrnej komisie. 

Ingrid Görögová 

 
OBEC ŠÚROVCE 

Obecný úrad, ul. Nová č. 5, 915 25 Šúrovce 

                                                                                                                                                                       033/55 95 767 
  

Obecné zastupiteľstvo v Šúrovciach uznesením č. 3/2017, zo dňa 14.03.2017 podľa ustanovenia § 18a, ods. 2, 
zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon“) a s poukazom na § 
18a, ods. 6 zákona   

 

vyhlasuje voľbu hlavného kontrolóra obce Šúrovce 
 

a určuje deň konania voľby na 10.05.2017 o 18:00 hod. na zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Šúrovciach. 
 

Pracovný úväzok hlavného kontrolóra obce je určený na 25%. 
 

 Kandidát na funkciu hlavného kontrolóra musí odovzdať svoju písomnú prihlášku na Obecnom úrade 
v Šúrovciach v zalepenej obálke s označením „Voľba hlavného kontrolóra obce Šúrovce“, najneskôr 14 dní pred 
dňom konania voľby, t. j. do 25. apríla 2017. 
 

Predpoklady na výkon funkcie hlavného kontrolóra: 
 

1/ Kandidát musí spĺňať kvalifikačný predpoklad – ukončené minimálne úplné stredné vzdelanie, ktoré kandidát 
preukazuje osvedčeným odpisom vysvedčenia (diplomu). 
2/ Kandidát musí byť spôsobilý na právne úkony a bezúhonný, spôsobilosť na právne úkony preukáže čestným 
vyhlásením  
a bezúhonnosť preukáže výpisom z registra trestov nie starším ako 3 mesiace. 
 

 V prípade zvolenia kandidáta do funkcie hlavného kontrolóra, stáva sa zamestnancom obce a vzťahujú sa na 
neho všetky práva a povinnosti ostatného vedúceho zamestnanca (zákon č. 552/2003 Z. z. o výkone práce vo 
verejnom záujme), nesmie podnikať ani vykonávať inú zárobkovú činnosť bez súhlasu OZ. Funkcia hlavného 
kontrolóra je nezlučiteľná s funkciou poslanca obecného zastupiteľstva, starostu obce, člena orgánu právnickej 
osoby, ktorej zriaďovateľom je obec, iného zamestnanca obce a podľa osobitného predpisu. 
 

V Šúrovciach 20.03.2017                             
 Bc. Ing. Žaneta Gogolová 

 starostka obce 
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Zálohové platby za vodu 
 

Tak, ako som pred istým časom spomínala, že 

prejdeme v našej obci na zálohové platby za vodu, tak sa 

to stalo v ostatnom čase skutočnosťou.  

Pracovníci obecného úradu pripravili pre všetkých 

odberateľov vody z  verejného vodovodu zmluvy 

o dodávke vody z  obecného vodovodu, informácie 

o zálohových platbách za vodu spolu s poštovými 

poukážkami.  

Tieto listinné materiály si mohli občania prevziať 

počas víkendu v  KD v  Šúrovciach, kde podrobnosti 

k týmto zmluvám a zálohovým platbám boli občanom aj 

vysvetlené. Mnohí z vás sa pýtali, či prechod na 

zálohové platby za vodu bol len „mojim výmyslom“, 

alebo nám to nariadil zákon. Musím uviesť veci na pravú 

mieru, že to nebolo striktne dané ani zo zákona a ani 

„môj výmysel“ to nebol.  

Po nástupe do funkcie starostky obce Šúrovce ma 

kontaktovali občania, však napokon aj ja žijem v tejto 

v obci, s tým, či by nemohli platiť za vodu formou 

zálohových platieb. Na základe žiadostí občanov, 

nakoľko niektorí z nich majú dosť vysokú spotrebu vody 

a s tým spojenú aj vysokú platbu za spotrebu vody, som 

poslancom predložila v roku 2015 VZN č. 8/2015  

o miestnom vodovode a vodovodných prípojkách v obci 

Šúrovce, ktoré poslanci následne aj schválili a predmetné 

VZN nadobudlo po uplynutí zákonom predpísanej lehoty 

zverejnenia VZN aj účinnosť. Tento rok budeme teda 

platiť za spotrebu vody 2x.  

Jedna platba bude za spotrebu vody za rok 2016 

a druhá platba bude zálohová platba za spotrebu vody na 

rok 2017. Spotreba vody za rok 2016 sa bude platiť na 

základe skutočnej spotreby vody za rok 2016, a to buď 

priamo na obecnom úrade, alebo prostredníctvom 

internetbankingu či poštových poukážok. Občanom budú 

vypracované platobné výmery, kde im bude vypočítaná 

aj fakturovaná suma. 

Druhá platba je zálohová platba za spotrebu vody za 

rok 2017. Nakoľko, ako už z názvu vyplýva, jedná sa 

o zálohovú platbu, tak tu bude občan platiť 4x/rok, teda 

každý štvrťrok. Prvú zálohovú platbu je občan povinný 

uhradiť na účet obce do konca mesiaca marec 2017. 

 Zálohová platba je vypočítaná ako priemerná 

spotreba vody v domácnosti občana za uplynulé obdobie. 

Je na občanovi, či bude platiť zálohové platby 

štvrťročne, alebo si ich zaplatí všetky naraz.  

Týka sa to najmä tých občanov, ktorí majú zálohové 

platby príliš nízke, napr. 0,80 €, kde na pošte by za 

platbu poštovou poukážkou platili ďalších 0,80 €. Teda 

majú možnosť jednou poštovou poukážkou zaplatiť 

všetky štyri zálohové platby naraz.  

V každom prípade je však potrebné, aby do správy 

pre prijímateľa uviedli číslo zmluvy, aby pracovníci 

obecného úradu mohli správne priradiť platbu.  

Záverom aj touto cestou žiadam občanov, ktorí si 

zmluvy o dodávke vody z obecného vodovodu ešte 

neboli prevziať, aby tak prišli v čo možno najkratšom 

čase na obecný úrad, aby mohli uhradiť prvú zálohovú 

platbu včas. Myslím si, že takýmto krokom sme pomohli 

občanom, ktorí mali vysokú spotrebu vody a s ňou 

súvisiace vysoké platby za vodu, že sme ich rozdelili na 

zálohové platby a tých občanov, ktorí mali spotrebu vody 

nízku a teda aj platba za spotrebu vody nebola vo 

vysokej sume, sa takéto riešenie nijako nedotkne. V roku 

2017 sa bude platiť za spotrebu vody už len zálohovo.  

Ďalším z dôvodov, prečo som navrhla poslancom 

obecného zastupiteľstva systém zálohových platieb za 

vodu bola skutočnosť, že za dodávku vody obecným 

vodovodom obec platí dodávateľovi mesačne za ten rok, 

za ktorý vodu minie, teda v marci 2017 obec platila za 

spotrebu vody za predchádzajúci mesiac, teda za mesiac 

február 2017.  

Ale od občanov sa platba za vodu vyberala rok 

pozadu, teda občania by za vodu spotrebovanú za mesiac 

február 2017 platili až v roku 2018. Teda obec akoby 

„dotovala“ občanov, teda obec zaplatila dodávateľovi za 

spotrebu vody, ktorú minuli občania, ale od občanov 

vyberala poplatok za jej spotrebu až po roku.  

Nakoľko aj ostatné regulované komodity (elektrina, 

plyn) sa platia zálohovými platbami, kde v priebehu ich 

platenia nastane aj vyúčtovanie, tak na systém 

zálohových platieb za vodu prešla aj naša obec.  

Ja verím, že tento ústretový krok obecného úradu 

voči občanom sa stretne s pochopením širokej verejnosti.  

 

Výmena vodomerov 
 

Aj tento rok, tak ako vlani budeme pokračovať vo 

výmene vodomerov, keďže vodomery v našej obci, ako 

som už viackrát spomínala, sú staré a je potrebné ich 

vymeniť.  

Naša obec s takouto investíciou počítala aj pri 

schvaľovaní rozpočtu na rok 2017, teda finančné 

prostriedky na výmenu vodomerov sú poslancami 

obecného zastupiteľstva v rozpočte schválené. V roku 

2016 sa s výmenou vodomerov začalo v časti Valtov Šúr, 

nakoľko tam boli vodomery údajne najstaršie. Vymenili 

sa ulice Južná, Hájska, Valtašúrska, Seredská, časť 

Hlavnej. Tento rok sa bude pokračovať vo výmene 

vodomerov vo Vara Šúre a v Šúrovciach.  

Už teraz vám viem povedať, že máme naplánovanú 

aj opravu vodovodného potrubia, avšak vtedy 

potrebujeme odstaviť od dodávky vody Šúrovce, teda nie 

Valtov Šúr a ani Varov Šúr, len Šúrovce.  

Táto oprava je naplánovaná na 18. apríla 2017, a to 

z toho dôvodu, že deti v ZŠ a v MŠ majú ešte v tento deň 

prázdniny, keďže je to utorok po Veľkej noci.  

Občania budú ešte o tejto odstávke vody 

informovaní prostredníctvom miestneho rozhlasu, aby si 

mohli deň vopred načerpať vodu do vhodných nádob. 

Podľa predbežných odhadov sa s odstávkou vody počíta 

v tento deň na 4 hodiny, avšak je to len odhad, nakoľko 

sa nedá predpokladať presný čas trvania opravy. 

Žaneta Gogolová  
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Rodičovský ples 2017 
 

Tento rok sa konal už 22. Rodičovský ples, a to dňa 18.2.2017 v KD Šúrovce. Po minuloročnom 

úspechu kapely Exil sme sa rozhodli pokračovať so spoluprácou a znova mám prišli zahrať. Ako sa mi 

dostali do uší obecné „šumy“, tak boli len pozitívneho charakteru. A dúfam, že negatívne ani neboli . 

V uvítacom príhovore sa ku všetkým hosťom plesu prihovorila aj riaditeľka školy Mgr. Petra Mlíchová. 

O kultúrny program sa nám postarali šikovné pani učiteľky D. Filová a R. Bohunická, ktoré pripravili 

s deťmi v družine dva tance, jeden ľudový v krojoch a  druhý moderného rangu, kde mali dievčatá oblečené 

úžasné pestrofarebné „TUTU“ sukne. Tretím tanečným vystúpením boli deti z tanečného krúžku pod 

vedením pani Hletkovej. Samozrejme výkony detí boli úžasné. Po vystúpení detí bolo ešte jedno tanečné 

predstavenie tanečných profesionálov, tí nám ladnými pohybmi zatancovali štandardné tance i tance v štýle 

latino.  

Po ukončení oficiálneho kultúrneho programu sa rozozvučali hudobné nástroje skupiny Exil a následne 

zaplnil parket plesajúcimi. Každý hosť plesu mal v cene vstupenky chutnú večeru a kávičku. Tento rok sme 

neprichystali pre hostí darček, na aký boli zvyknutí po minulé roky. Ale zabezpečené bolo individuálne 

fotenie pomocou špeciálneho počítačového fotoaparátu, ktorý nám hneď po odfotení vytlačil fotografiu, na 

ktorej sme mali logo plesu, dátum a miesto konania. A tak hosťom ostala pamiatka na celý život. O polnoci, 

pri losovaní tomboly bolo horúco, plesoví hostia pozorovali lístky s číslami, pretože nevyhrať v tejto 

tombole by bola škoda. Ceny boli hodnotné, sponzori boli štedrí a týmto im znova posielame veľké 

ĎAKUJEME!!! 

Mali sme aj šikovné fotografky Juliánu a Luciu, ktoré vytvorili verejnú facebookovskú stránku 

„Rodičovský ples 2017“, na ktorej si môžete pozrieť všetky fotky z plesu. Samozrejme, nechýbala ani 

obecná fotografka Lidka a fotky sú i na oficiálnej stránke obce. 

Dúfame, že sa všetkým páčilo a o rok prídu znova. Budeme sa snažiť, aby bola atmosféra minimálne 

taká dobrá ako teraz, ak nie lepšia. Keď všetko dobre dopadne, tak plesujeme znova 27.1.2018.  
 

Mária Šulecová 
 

5. Reprezentačný ples hasičov v Šúrovciach 
  

Dňa 28. januára 2017 sa už po piaty krát otvorili 

brány nášho Kultúrneho domu v  Šúrovciach 

a v slávnostnom šate privítali hostí na našom už 

tradičnom Plese hasičov.  Ostali sme verní kapele 

Syntakt z Poltára, ktorá hostí zabávala až do neskorého 

rána. Na plese sa zúčastnilo 215 hostí. Ako každý rok 

sa všetci tešili na bohatú tombolu, do ktorej nám naši 

štedrí sponzori venovali 182 hodnotných cien, za čo by 

sme im chceli srdečne poďakovať.  

     Na plese sme pripravili súťaž aj pre nežnejšie 

polovičky, ktoré mali možnosť získať fľašu 

šampanského za gól trafený do bránky, ale obuté 

museli mať svoje slávnostné lodičky. Novinkou bola 

vyzdobená fotostena, pri ktorej sa mohli hostia odfotiť 

a vytvoriť si tak spomienku na tento výnimočný deň. 

     Ešte raz by sme chceli poďakovať všetkým, ktorí 

venovali svoj voľný čas na prípravu tohto plesu, 

organizačnému výboru a sponzorom, vďaka ktorým 

môžeme použiť zisk na prípravu a školenia pre našich 

mladých hasičov. 

     Už teraz sa tešíme na ďalší ročník, ktorý sme si 

naplánovali na 20. januára 2018 a budeme radi, ak nás 

poctíte svojou účasťou na ňom. Budeme sa snažiť zase 

pre Vás pripraviť nezabudnuteľnú zábavu. 

Výbor DHZ Šúrovce 
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Kanalizácia v našej obci 
 

Jedným z ďalších problémov, ktoré našu obec 

a našich občanov trápia, je kanalizácia. Predpokladám, že 

keď sa kanalizácia v našej obci budovala, tak mnohí 

občania ani netušili, že v budúcnosti budú svoje 

rozhodnutie napojiť sa na kanalizáciu ľutovať. Žiaľ, 

musíme sa s tým nejako popasovať. Lenže ako?  

Ako som sa dozvedela od občanov a nejaké 

materiály ohľadom kanalizácie som na obecnom úrade aj 

našla, tak kanalizácia sa u nás v obci robila na dve etapy. 

Jednou bola etapa cez eurofondy, teda cez projekt ISPA 

a druhú etapu robila údajne obec. Podľa čoho sa vtedy 

žiadatelia o pripojenie sa na kanalizáciu rozdelili do 

projektu ISPA, tak to ja naozaj neviem a asi by vám 

o tom vedelo povedať viac bývalé vedenie obce.  

Vtedy, keď sa kanalizácia v obci zavádzala, tak 

nikto neriešil nejaké opravy, ktoré môžu časom prísť. 

Proste všetko, čo sa používa, sa časom pokazí. A tak je to 

aj s čerpadlami. Problém v našej obci je však ten, že 

občan, ktorý mal zriadenú kanalizačnú prípojku cez 

projekt ISPA, za opravu kanalizácie neplatí nič a občan, 

ktorý si ju zriadil na vlastné náklady, tak si za opravu 

kanalizácie zaplatí plnú sumu. Je to správne? 

 Určite nie, však všetci platia spoločnosti TAVOS 

rovnako, teda podľa spotreby dodanej pitnej vody -a tu je 

druhý kameň úrazu. Keď som sa dopytovala pracovníkov 

spoločnosti TAVOS, že prečo oni pri fakturácii stočného 

vychádzajú z „našich vodomerov“, tak som sa odpovede 

k dnešnému dňu nedočkala. Argumentovala som tým, že 

občan, ktorý odoberie vodu z obecného vodovodu, si za 

vodu riadne zaplatí na obecnom úrade a táto voda nemusí 

ísť automaticky do kanalizácie. Môže sa ňou polievať 

záhrada alebo napustiť bazén. Áno, môžete mi 

argumentovať, že toto by sa robiť nemalo, lenže 

hovorme o tom, čo sa robí a nie o tom, čo by sa robiť 

malo alebo nemalo. Teda občan si za spotrebu vody 

riadne zaplatí na obecnom úrade, prečo by mal za ňu 

platiť ešte raz vo forme stočného, aj keď táto voda nejde 

do kanalizácie? Pýtala som sa niekoľkokrát a nikdy som 

odpoveď nedostala. Aj toto bol jeden z dôvodov, pre 

ktorý poslanci obecného zastupiteľstva navrhli hlavnej 

 

kontrolórke, aby skontrolovala doklady ohľadom 

kanalizácie, či je vlastne naša, alebo je „tavosácka“, ako 

je v majetku vložená a podobne. Pokým nebudeme mať 

ujasnené tieto informácie, tak sa nebudeme vedieť 

pohnúť z miesta.  

Na moje otázky, ktoré neustále kladiem 

pracovníkom spoločnosti TAVOSU (o ktorých sa 

dozviem, že „práve oni to teraz majú na starosti“), mi 

odpovede nechodia. Nechodia z toho dôvodu, že 

v  TAVOSE momentálne prebiehajú „čistky“ 

a pracovník, ktorý tam robil pred mesiacom tam už 

momentálne nerobí alebo je vo výpovednej lehote a už 

len čaká, kedy mu táto lehota uplynie.  

Väčšina akcionárov spoločnosti TAVOS sa rozdelila 

do dvoch vetiev, jedna z nich je „trnavská“ a druhá 

„piešťanská“. Samozrejme, jedny sú proti druhým. 

Dokonca, keď som bola na stretnutí ZMO región 

Jaslovské Bohunice, kde som mala možnosť na vlastné 

oči vidieť, že niektorí starostovia, s ktorými ste nemali 

problém sa v minulosti baviť, teraz s vami ledva 

prehovoria pár slov, lebo nie ste v tej správnej „vetve“. 

Ja sa pýtam:“ Ktorá je to tá „správna“ vetva?“. Nemalo 

by ísť spoločnosti TAVOS o blaho a dobro jej 

akcionárov? Utópia, však? Aj ja si myslím.  

Nie je to tak dávno, ako zaslal TAVOS na obecný 

úrad list, v ktorom žiadal o návrh investičných aktivít 

v oblasti vodovodu. Samozrejme som reagovala obratom 

s požiadavkou o zaradenie investičnej aktivity, a to 

dobudovanie vodovodného potrubia Zavar – Šúrovce. 

Myslíte si, že som nejakú odpoveď dostala? Samozrejme, 

že nie. Veď v podstate mi ani nemá kto odpovedať. 

V blízkej dobe by sa malo konať Valné zhromaždenie 

spoločnosti TAVOS, ktorého sa plánujem ako akcionár 

zúčastniť a budem sa pýtať znova a znova.  

Ja nie som priklonená k žiadnej „vetve“, len chcem 

počuť odpovede na moje otázky, ktoré za vás, občanov, 

neustále už vyše roka kladiem spoločnosti TAVOS a jej 

pracovníkom. Som veľmi zvedavá, či sa aj nejakých 

odpovedí dočkám. Zatiaľ sa budeme musieť popasovať 

s prípadnými opravami kanalizácie tak ako doteraz.  
 

Žaneta Gogolová 

Cigánski diabli v Šúrovciach 
Dňa 10. marca 2017 náš kultúrny dom opäť ožil. Do 

našej obce zavítal orchester Cigánskych diablov, 

ktorého členovia rozprúdili krv v žilách všetkých 

divákov. Odohrali nádherný koncert, kde si naozaj 

každý mohol prísť na svoje. Vyše hodinový koncert 

ubehol ako voda a snáď všetkým ženám, ktorým bol 

tento koncert pri príležitosti Medzinárodného dňa žien 

určený, urobil radosť. Cigánski diabli odchádzali od 

nás spokojní, so slovami uznania tak na prípravu 

koncertu ako aj na pohostenie. Aj touto cestou ďakujem 

p. Lidke Bašovej, že znova v kuchyni nesklamala 

a všetkým ostatným, ktorí akokoľvek prispeli k tomu, 

že sa tento koncert mohol u nás uskutočniť. A na 

otázku - kto príde nabudúce - odpoviem – nechajte sa 

prekvapiť. Myslím, že vás nesklamem.     
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Bude alebo nebude nová materská škôlka? 
 

Ďalší problém, ktorý som po svojom nástupe do funkcie „zdedila“, je problém s materskou škôlkou 

v našej obci. Dovolím si povedať, že je hanbou, že materskú škôlku u nás v obci za tie roky, čo sa o nej 

hovorí, ešte nemáme. Podľa môjho názoru, keby sa tento problém vyriešil vtedy, kedy vznikol, tak dnes sme 

naň mohli dávno zabudnúť a riešiť niečo iné. Chceme chodníky, chceme verejné osvetlenie, chceme 

rekonštrukciu zdravotného strediska, chceme ihrisko, chceme parkoviská, chceme cyklochodník, chceme 

Dom pre seniorov, ........ chceme všetko iné, len nie materskú škôlku! Prečo? Prečo sa s problémom 

ohľadom MŠ naša obec borí už vyše desiatku rokov? To sme naozaj tak neschopní sa na nej raz a navždy 

dohodnúť, alebo to niekto vyslovene bojkotuje? Odpoveď nech si na to dá asi každý sám, ja len uvediem, 

ako tento problém ku dňu, kedy píšem tento článok, stojí. 

Poslanci obecného zastupiteľstva na jednom zo svojich rokovaní, dovolím si povedať, že po búrlivejšej 

debate, odsúhlasili zámer vybudovania murovanej materskej školy na Hornej ulici spolu s vypracovaní 

štúdie jej umiestnenia (uznesenie č. 64/2015 zo dňa 14.12.2015). Štúdia bola architektom následne aj 

vypracovaná a  po jej predložení poslancom na obecnom zastupiteľstve bol následne z mojej strany, na 

základe výsledkov výberového konania, zmluvne zaviazaný (Zmluvou o dielo) architekt na spracovanie 

projektovej dokumentácie pre stavebné povolenie.  

V zmluve o dielo bola projektová dokumentácia  rozdelená na dve časti, a to na projektovú 

dokumentáciu pre územné konanie a  následne na projektovú dokumentáciu pre stavebné konanie. V tejto 

súvislosti je potrebné uviesť, že podstatou územného konania je len tzv. „povolenie stavby na danom 

pozemku“. K dnešnému dňu je spracovaná projektová dokumentácia pre územné konanie, ktorá bola spolu 

s prílohami predložená na príslušný stavebný úrad.  

Po nadobudnutí právoplatnosti územného rozhodnutia bude mnou zvolaná schôdza s poslancami 

obecného zastupiteľstva, aby sme zaujali stanovisko, čo budeme robiť s budovou na Hornej ulici, ktorá 

momentálne ako MŠ funguje. Pri výstavbe novej MŠ však bude „zavadzať“ a najlepším riešením by bolo ju 

odstrániť. Uvedené má však význam riešiť až po nadobudnutí právoplatnosti územného rozhodnutia, ktoré 

k dnešnému dňu právoplatné nie je a teda poslanci obecného zastupiteľstva musia k tomu zaujať stanovisko.  

Treba však pripomenúť, že umiestnenie dvoch tried škôlkarov v budove ZŠ na Školskej ulici je len 

dočasné, a to do konca júna 2017. Pokiaľ sa naozaj poslanci obecného zastupiteľstva v blízkej dobe 

nerozhodnú, že ideme do výstavby novej MŠ, budú musieť nájsť odpoveď na otázku – čo so škôlkarmi, 

ktorí sú v základnej škole. Ja pevne verím, že s poslancami nájdem spoločnú reč a konečne sa dohodneme 

na nejakom optimálnom riešení pre všetkých. Už by bolo načase! 

Žaneta Gogolová 

 
 

CENTRUM VOĽNÉHO ČASU ŠÚROVCE 

Čo pripravujeme? 

 

Blíži sa jar a animátori CVČ Šúrovce už netrpezlivo čakajú, kým sa oteplí a budú môcť zahájiť pre deti 

cyklopreteky. Súťaž bude viac disciplínová (preteky na bicykli, štafetový beh, úlohy na logické myslenie).  

 

Súťažiť budú môcť deti vo veku od 5 do 14 rokov v štyroch vekových kategóriách.  

 

KEDY     22. apríla 2017 o 14:00 hod 

 

KDE        Detské ihrisko vo Varov Šúre 

 

ŠTARTOVNÉ  2 € 

 

 

Viac informácií na novej web stránke  

www.cvcsurovce.com  
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Recepty k Veľkej noci 

Mortadella 

1 kg bravčového bôčika, 5 vajec, 3 strúčiky cesnaku, 1 kávová lyžička 

vegety, štipka muškátového kvetu, 1 kávová lyžička mletého čierneho 

korenia, 1 polievková lyžica soli, mletá červená paprika na obaľovanie 

Bôčik pomelieme na 

mäsovom mlynčeku. 

Pridáme vajcia, rozotretý 

cesnak, vegetu, mleté čierne 

korenie, muškátový kvet 

a soľ. Necháme odstáť 24 

hodín v chlade. Hmotu 

vložíme do mikroténového 

vrecka. Na oboch koncoch zviažeme a previažeme dookola. Vrecko 

vložíme do vriacej vody a varíme 90 minút. Po vybratí z vody necháme 

vychladnúť vo vrecku. Potom vrecko odstránime a mäso obalíme 

v mletej červenej paprike a pokrájame na tenké plátky.  
 

Syrová roláda s plátkového syra 

300 g plátkový syr, 125 g masla, 150 g taveného syra, soľ, 2 ks na tvrdo 

uvarené vajec, 2 ks kyslých sterilizovaných uhoriek, 1 ks varenej veľkej 

mrkvy, sterilizovanú kápiu, 150 g dusenej šunky, 100 g diétnej salámy 

 

Syr rozložíme na papier a necháme ho 

v rúre spojiť. Všetko nakrájame na malé 

kocky a vymiešame. Na syr rozložíme 

šunku. Na to rozotrieme plnku. 

Zrolujeme a dáme chladiť do 

chladničky. Stiahneme potravinárskou 

fóliou. Pred podávaním nakrájame. 
 

 

Orechovo-kávový rez (podľa Evky Števíkovej) 

Cesto: 5 ks vajec, 5 pl. kryštálového cukru, 5 pl. polohrubej múky,  

1 prášok do pečiva, 1 pl. kakaa, 1 pl. orechov.  

Krém: 250 g mletých orechov, 150 g práškového cukru, 500 ml kávy,  

1 pl. rumu, 250 g masla. 

Cesto: Žĺtky, cukor miešame dopenista, pridáme múku a prášok do 

pečiva, kakao, pomleté orechy a tuhý sneh z bielkov, cesto vylejeme na 

vymastený, múkou vysypaný plech a pečieme. 

Krém: Pomleté orechy zmiešame  

s práškovým cukrom a zalejeme 

kávou, aby vznikla hustá zmes. 

Zmäknuté maslo vymiešame, spojíme 

s orechovou hmotou a vypracujeme 

krém.  

Cesto pokvapkáme rumom a natrieme 

polovicou orechového krému. Piškóty 

namáčame do kávy a ukladáme na 

krémovú vrstvu. Na piškóty 

navrstvíme zvyšok krému. Zákusok 

necháme mierne stuhnúť, potom ho 

potrieme čokoládovou polevou.  

            

Súťaž vo varení gulášu 

spolu s MDD 
 

Tak, ako po uplynulé roky, tak aj 

tento rok obecný úrad pre vás 

pripravuje súťaž vo varení gulášu, 

tentokrát opätovne spojenú 

s MDD. Termín súťaže je určený 

na poslednú sobotu v mesiaci máj, 

aby sa mohli konať aj oslavy 

Medzinárodného dňa detí, teda 

27. mája 2017. Súťaž bude 

prebiehať tak, ako v minulosti, na 

verejnom priestranstve, 

v jednotlivých družstvách. Pre 

deti bude pripravený bohatý 

program, rôzne súťaže, kolotoče, 

hasičská pena, maľovanie na tvár, 

skákací hrad a mnohé iné atrakcie.  

O „dospelákov“ bude tiež patrične 

postarané. Nebude chýbať 

cigánska, kofola, pivo, nanuky, 

džúsy, skrátka bude všetko tak, 

ako sa patrí. Dúfam, že sa znova 

zapojíte v čo najväčšom počte 

a pokiaľ aj náhodou nevyhráte, 

tak predsa nič sa nedeje, ide 

o zábavu a to je podstatné. 

O všetkom sa včas dozviete 

formou plagátov zverejnených na 

úradnej výveske obce ako aj na 

webovej stránke našej obce. Už si 

len priať, aby nám vyšlo počasie! 

 

ZÁHORÁCKA JÍZDA 
 

CVČ v Šúrovciach pre Vás 

pripravuje celodenný výlet po 

Záhorí. Uskutoční sa dňa 

17.06.2017. Odchod autobusu 

spred KD v Šúrovciach je o 8:00, 

plánovaný príchod o 19:00 hod. 

Plánovaná trasa vedie do Brezovej 

pod Bradlom k Mohyle M. R. 

Štefánika, pokračuje do lodného 

prístavu v Skalici a nasleduje 

plavba loďou naprieč Baťovým 

kanálom (ČR). Poslednou 

zástavkou je historické centrum 

hraničného mesta Hodonín. 

Zájazd si môžete zakúpiť 

v kaderníctve Vierka. V cene 20 € 

je zahrnutá preprava autobusom, 

lodný lístok, pitný režim. Na 

predaj sú ešte posledné lístky. 
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Zber komunálneho odpadu v obci 
 

Od začiatku roka 2016 vstúpil do platnosti nový zákon o odpadoch č. 

79/2015 Z. z. v znení neskorších zmien a doplnení, z ktorých niektoré 

ustanovenia vstúpili do platnosti od 01.07.2016 a niektoré až od 01.01.2017.  

Pozitívne zmeny, ktoré mal priniesť a kvôli ktorým bol tento zákon vlastne 

prijatý, sa minuli účinku. V našej obci sa tento zákon prejavil aj tak, že 

pracovníci spoločnosti FCC (bývalá ASA) nám od začiatku roka nevyvážali 

kontajnery, ktoré občania pripravili na ich vývoz. Automaticky sa začali 

telefonáty na obecný úrad, že im „asáci“ nevyniesli kontajner. Tak si poďme 

povedať, prečo sa to vlastne stalo. 

Našu obec zásobuje kontajnermi na zvoz komunálneho odpadu (KO) 

spoločnosť FCC, ktorá na základe našich požiadaviek nám predá kontajnery 

určené na KO, ktoré sú modrej alebo čiernej farby. K týmto kontajnerom nám 

dodá nálepky „ASA“, ktoré by si mal občan nalepiť na smetnú nádobu. Podľa 

nich pracovník FCC vie, že tú nádobu má vyviesť a že občan má riadne uhradené 

poplatky za KO.  

Avšak v našej obci majú občania kontajnery aj inej farby (zelené, červené, žlté), ktoré jednak nie sú určené 

na KO a jednak  - nakoľko neboli poskytnuté obecným úradom – nie je na nich nalepená nálepka „ASA“. 

Z uvedeného dôvodu pracovníci spoločnosti FCC tieto kontajnery nevyvezú. Občania si ich skrátka zohnali „pod 

rukou“. Rovnako nie je v našej obci nič výnimočné, že občania majú viac smetných nádob, ako by mali mať!  
 

Podľa platného VZN č. 4/2016 je nárok obyvateľov na kontajnery nasledovný: 

- počet obyvateľov v 1 domácnosti na trvalý pobyt (TP): 

 3 obyvateľom prináleží 1 kontajner o objeme 120 l, 

 4 až 6 obyvateľov – 2 kontajnery o objeme 120 l , 

 7 a viac obyvateľov – 3 kontajnery o objeme 120 l, a to len modrej alebo čiernej farby. 
 

V našej obci však majú napr. štyria občania s trvalým pobytom v jednej domácnosti tri a viac kontajnerov. 

Komunálny odpad platia len pre štyri osoby, ale komunálneho odpadu vyprodukujú viac.  

Neviem, kde v minulosti sa stala chyba, prečo sa neurobil presný rozpis občanov na TP s ich nárokom na 

smetné nádoby. Musíme tento prehľad urobiť teraz, čo v praxi znamená, že obecný úrad si nechal vyhotoviť 

nálepky s logom Obce Šúrovce. Tieto nálepky bude pracovník obce lepiť na kontajnery jednotlivým občanom 

podľa ich nároku na smetnú nádobu. Pracovníci FCC budú teda vynášať len tie nádoby, ktoré budú opatrené 

dvomi nálepkami súčasne: 

- tou z „ASA“, 

- tou, ktorú im na príslušný kontajner nalepí pracovník obecného úradu. 
 

Takýmto riešením jednak obecný úrad získa skutočný prehľad o tom, koľko občanov má aké smetné nádoby 

a jednak to bude voči ostatným občanom spravodlivejšie. Nevidím žiadny dôvod na to, prečo by mala mať 

štvorčlenná domácnosť smetných nádob viac, než ako jej prináleží podľa platného vyššie spomenutého VZN č. 

4/2016, ktoré je zverejnené aj na webovej stránke obce, odkiaľ si ho môžete stiahnuť a môžete si ho prísť aj 

prečítať na obecný úrad v rámci stránkových dní a úradných hodín. To, že občania platia za menej KO, než ako 

v skutočnosti vyprodukujú sa potom premieta do vysokých faktúr za zber KO, pričom obec toľko peňazí od 

občanov nevyberie, keďže majú nádoby zohnané pod rukou a ako som sa najnovšie dozvedela, tak sa neštítia 

niektorí z nás odlepiť nálepky ASA z kontajnerov iných občanov a nalepiť ich na svoje nádoby.   

V tejto súvislosti treba pripomenúť, že obec začala každoročne realizovať aj zber BRO, a to dva víkendy po 

sebe, teda občania majú možnosť zbaviť sa BRO aj prostredníctvom tohto zberu, pričom ich jedinou 

povinnosťou je tento BRO vyložiť v predvečer zberu na kraj svojho pozemku, resp. pred svoj rodinný dom, aby 

ho mohli pracovníci, ktorí realizujú zber BRO, spred domu vziať.  

Takže na otázku občanov - kam majú dávať KO – je potrebné zopakovať, že je potrebné separovať a naša 

obec má zavedený triedený systém zberu, ale občania ho nevyužívajú. V našej obci sa zberá papier, sklo, plasty, 

elektroodpad, bioodpad a dokonca už aj stavebný odpad a použitý olej. 
 

Je potrebné si uvedomiť, že keby boli občania uvedomelejší a separovali by odpad, ktorý v ich domácnosti 

vzniká, tak by sa to premietlo do zníženia faktúr za odvoz KO od spoločnosti FCC. Tieto peniaze by ostali v obci 

a mohli by sa použiť na niečo lepšie a efektívnejšie pre občanov, než je úhrada faktúr za KO. Je to len na nás, 

ako sa rozhodneme........                      

Žaneta Gogolová 
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Základná príprava členov hasičských jednotiek 
 

Počas dvoch víkendov 18.2. – 19.2. 2017 a 25.2. - 26.2. 2017 sa 

v Hasičskej zbrojnici v  Šúrovciach konalo školenie Základnej prípravy 

členov hasičských jednotiek. Tohto školenia sa zúčastnilo 29 dobrovoľných 

hasičov z DHZ Šúrovce, DHZ Pata, DHZ Šintava a DHZM Senica.  
Počas tohto školenia prednášali dobrovoľným hasičom lektori kpt. Ing. 

Milan Černák, riaditeľ OR HaZZ v Senici a  Mgr. Daniel Dubovský, 

profesionálny hasič a  podpredseda - veliteľ DHZ Voderady. Na 

záverečných skúškach sa ako skúšobný komisár zúčastnil Jozef Drábik, 

veliteľ DHZ Šintava. 

Na školení sa v rozsahu 40 hodín podľa §16 vyhl. MV SR č. 611/2006 

Z.z. o hasičských jednotkách vyučovalo: 

- právne predpisy na úseku ochrany pred požiarmi, 

- organizácia výkonu služby v hasičských jednotkách, 

- technický výcvik s hasičskou technikou a vecnými prostriedkami, 

- základné procesy horenia, hasiace látky a zásady ich použitia, 

- metodika zdolávania požiarov a vykonávanie záchranných prác, 

- základy poskytovania predlekárskej prvej pomoci, 

- bezpečnosť a ochrana zdravia pri práci na pracovisku a pri zásahovej činnosti, 

- fyzická príprava. 

Tento druh odbornej prípravy je určený pre členov závodných, resp. obecných hasičských zborov 

a odporúčaný pre členov Dobrovoľnej požiarnej ochrany. Záverečnú skúšku bravúrne zvládlo všetkých 29 

účastníkov. 

Srdečná vďaka patrí DHZ Šúrovce za poskytnutie priestorov a techniky na tomto školení. 

Alena Štefániková 
 

Pripravované akcie Dobrovoľného hasičského zboru Šúrovce 
 

1. FIRECO 2017 
 

Dňa 6.5.2017 organizujeme zájazd pre členov DHZ Šúrovce do Trenčína na výstavu FIRECO 2017. 

Záujemcovia sa môžu prihlásiť najneskôr do 15.4.2017 na tel. čísle 0915 877 350. Členovia DHZ majú 

vstupné aj dopravu zdarma. 
 

2. Hasičská kvapka krvi 2017 
 

Dňa 15. 5. 2017 sa v hasičskej zbrojnici v Šúrovciach uskutoční ďalší ročník Hasičskej kvapky krvi.  

Všetkých Vás srdečne pozývame a budeme sa tešiť, ak prídete prispieť aj Vy svojou kvapkou krvi na 

záchranu životov. Predbežní záujemcovia sa môžu hlásiť na tel. čísle 0915 877 350. 

Alena Štefániková                 

Čo nás čaká...  

  Veľkonočné tvorivé dielne 
 

Pozývame Vás dňa 6. 4. 2017 

do priestorov Základnej školy 

v Šúrovciach, kde si všetky 

hravé a tvorivé deti môžu pod 

vedením pani učiteliek, 

rodičov a starých rodičov 

vyrobiť jarné a veľkonočné 

dekorácie všestrannými 

technikami.  

Stavanie mája 
 

Obecný úrad v Šúrovciach  

a kultúrna komisia srdečne 

pozývajú všetkých 

obyvateľov na tradičné 

stavanie mája, ktoré sa 

uskutoční v nedeľu,  

30.4.2017 o 19:00 pri 

Kultúrnom dome 

v Šúrovciach.  
 

Deň matiek 
 

V tomto roku pripadá Deň 

matiek na nedeľu - 14. mája 

2017. Vaše deti a vnúčikovia 

si pre Vás opäť pripravia 

program plný piesní a tancov. 

Deň matiek je špeciálny čas 

povedať našim mamám, ako 

ich máme radi a čo pre nás 

znamenajú. 
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AKTIVITY ZÁKLADNEJ A MATERSKEJ ŠKOLY
 

Zo života školy 
 

V termíne od 16. do 21. januára sa 22  žiakov VII. – IX. ročníka 

spolu s pani učiteľkami Mgr. Monikou Kucharovou a Mgr. Zuzanou 

Hlubíkovou zúčastnili Lyžiarskeho výcviku v hoteli Severka 

v Čadci Zákopčí. Kysuce nám dopriali mínusové teploty i sneh, 

lyžovať sa vraj naučili všetci.  
 

Rada rodičov pri základnej škole každoročne organizuje 

rodičovský ples. Tohtoročný už 22.  ročník plesu sa konal  

18. februára a bol vyvrcholením obdobia fašiangov v obci. Finančný 

výťažok z plesu pomáha škole skvalitniť podmienky výchovy 

a vzdelávania, za čo touto cestou rade rodičov úprimne ďakujeme. 

Aj naši žiaci prispeli k atmosfére plesu tanečným programom v jeho 

úvode.  

 

27. a 28. februára 2017 sme si uctili pamiatku básnika Jána Hollého zorganizovaním školského kola 

súťaže Hollého pamätník. Zúčastnilo sa ho 20 žiakov I. stupňa a 12 žiakov II. stupňa.  Víťazmi jednotlivých 

kategórií sa stali Karolína Hletková, Kamila Mlíchová, Adam Benedik, Dana Trnková a Veronika 

Halánová. 

Ani vo vedomostných súťažiach sa nenechali naši 

žiaci zahanbiť. V celoslovenskej súťaži Expert 

najlepšie obstáli: Michal Šabík v kategórii 

Svetobežník obsadil 47. miesto, Sára Zacharová 

v kategórii Mozgolamy 7. miesto, vynikajúcim je 

výsledok Danky Trnkovej, ktorá sa v kategórii 

Tajomstvá prírody umiestnila na 1. mieste.  
 

Úspešných riešiteľov máme i v okresných kolách 

matematickej olympiády (Sára Zacharová), 

geografickej olympiády (Adam Benedik) a dejepisnej 

olympiády (Petra Karelová, Nicolas Bajrovič).  

Najväčšie úspechy sme dosiahli v okresnom kole 

biologickej olympiády, kde Sára Zacharová a Natália 

Pastorková obsadili prvé dve miesta a postúpili do krajského kola. Do krajského kola postúpila i Barbora 

Bučková s projektom Čierne skládky pri Váhu v katastri obce Šúrovce.  

10. marca žiaci III. ročníka a II.B nastúpili na Plavecký výcvik v Trnave. Tretiakov, štvrtákov a II.A 

čaká na prelome mesiacov máj a jún Škola v prírode vo Vrátnej doline.        

Mgr. Petra Mlíchová 
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Termín zápisu detí do materskej školy na školský rok 2017/2018 je od 2. mája 

2017 do 15.mája 2017. 

Bližšie informácie o podmienkach zápisu na web stránke ZŠ s MŠ Šúrovce: 

surovcezs.edupage.org 

 

Lyžiarsky výcvik z pohľadu žiakov 
 

Ako žiaci ZŠ s MŠ Šúrovce sme sa od 16.1.2017 do 21.1.2017 zúčastnili na lyžiarskom výcviku 

v Čadci. Lyžiarskeho výcviku sa zúčastnili žiaci siedmeho, ôsmeho a deviateho ročníka. 

Kufre sme si začali baliť už veľmi skoro, pretože sme sa nevedeli dočkať dňa odchodu. Keď sme sa 

zhromaždili pred školou, už sme boli veľmi nervózni, ako to tam bude vyzerať. V autobuse sme sa 

rozprávali a spievali. Keď sme sa blížili do cieľa, nikde sme nevideli žiaden sneh. Mali sme obavy, že ani 

pri chate nenájdeme žiaden sneh. Ale keď sme prišli na chatu, pochopili sme, že naše obavy boli zbytočné. 

Snehu tam bolo až dosť.  

Bývali sme v hoteli Severka, ktorý bol od svahu vzdialený len pár metrov. Niektorí stáli na lyžiach po 

prvý krát, iní už na lyžovačke boli. Začiatočníci  mali ťažké začiatky. Niekedy sa im aj nechcelo, ale 

nevzdávali sa. Naučili sa chodiť na vlek, a hneď to bolo zábavnejšie. Začalo ich to veľmi baviť, že sa im ani 

nechcelo odchádzať zo svahu. Pokročilejší si zlepšovali techniku a niečo nové sa aj naučili.  

V strede týždňa sme sa vybrali na prechádzku, aby si naše nohy oddýchli. Prechádzku sme si užili. 

Zabávali sme sa a guľovali. Pár gúľ schytali aj naše pani učiteľky. Na chatu sme prišli celí mokrí 

a vyhladovaní. Večer sme mávali rôzny program. Raz sme program vymýšľali my, raz pani učiteľky. 

Hrávali sme sa bingo, súťažili sme, tancovali, spievali a pozerali film. Na chate bol aj biliardový stôl, pri 

ktorom sa hrávali rôzne zápasy. 

Lyžovačku sme si veľmi užili, a za to ďakujeme pánovi chatárovi, pani kuchárkam, pani učiteľke 

Kuchárovej a pani učiteľke Hlubikovej. 

Dominika Görögová 
 

Zo života detí materskej školy 
 

Ani sme sa nenazdali a zima je už za nami. Tento rok bola skutočne poriadna nádielka snehu a ľadu, čo 

využili aj pani učiteľky a pripravili pre deti ,,Zimnú detskú olympiádu“.  Po absolvovaní rôznych zábavných 

športových disciplín sa deti v snehu ešte vyjašili pri stavaní snehuliakov a pri guľovačke. Na záver boli deti 

odmenené ako praví športovci diplomom, medailou.  
V zimnom období sme však nezabudli ani na vtáčikov a  v rámci enviromentálnej výchovy zhotovovali 

deti kŕmidlá. Rozvešali ich na školskom aj škôlkarskom dvore a pravidelne dopĺňali tak, aby si v nich malí 

operenci našli vždy dostatok krmiva. Na jar sa nám vtáčiky za to prídu poďakovať svojim veselým 

čvirikaním a deti budú môcť pozorovať, spoznávať najbežnejšie druhy vtáčích rodín úplne zblízka. 

Dlhú zimu sme ukončili fašiangovou zábavou. Pani učiteľky vo všetkých triedach pripravili veselé 

predpoludnie v karnevalových alebo v tradičných fašiangových maskách, či škraboškách.  

Už sa všetci netrpezlivo tešíme na príchod jari, ktorá so sebou prináša veľa aktivít pre deti MŠ.  

Deti čaká oboznamovanie sa s tradíciami vynášania Moreny, stavania mája, prichádzajúcich 

veľkonočných sviatkov. V marci navštívime obecnú knižnicu, deti zo starších tried si užijú výlet do divadla 

Karola Spišáka v Nitre.  

Netreba zabúdať, že podujatia a akcie materskej školy sú realizované v súčinnosti s plánom práce 

materskej školy a sú súčasťou každodenného výchovno-vzdelávacieho procesu MŠ.  

Veľmi pekne ďakujeme za spoluprácu aj ochotným rodičom detí materskej školy.  

Tento rok spolupracujeme aj pri  zbere vrchnákov z PET fliaš na pomoc pre malú Katku 

z našej MŠ. Zber prebieha v  budove MŠ na Hornej ulici, aj v  budove ZŠ na Školskej 

ulici.  

Fotky z akcií materskej školy si môžete pozrieť na http://surovcezs.edupage.org/ 

http://surovcezs.edupage.org/
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Výročná členská schôdza Jednoty dôchodcov Slovenska v Šúrovciach 
 

V sobotu 21.2.2017 sa uskutočnila v KD v Šúrovciach výročná členská schôdza JD v Šúrovciach.  

Zo 101 členov bolo prítomných 80. Za predsedníckym stolom sme privítali Mgr. M. Špačkovú – našu 

predsedníčku JD, ktorá aj celú schôdzu viedla. 

Hosťami boli: podpredseda Okresného výboru JD v Trnave p. Ladislav Vavrinkovič a starostka obce  

Bc. Ing. Žaneta Gogolová. 

Členky nášho výboru, p. P. Benediková a p. L. Sedlíková, podávali správy organizácie.  

V úvode programu vystúpila spevácka skupina Šúrovčanka svojimi piesňami zameranými na fašiangové 

obdobie. 

Správu o činnosti klubu za rok 2016 predniesla 

predsedníčka M. Špačková. Prítomných oboznámila 

s podujatiami, ktoré sa uskutočnili v roku 2016. Bolo 

uskutočnených celkom 19 akcií. Plán činnosti klubu 

dôchodcov v Šúrovciach na rok 2017 predniesla  

p. P. Benediková.  
Plánované podujatia budú organizované podľa 

záujmu členov našej organizácie. Zúčastníme sa akcií 

poriadaných OÚ Šúrovce a zapojíme sa do podujatí 

poriadaných Okresným výborom JD Slovenska.  Podľa 

záujmu budú naplánované zájazdy na termálne 

kúpaliská, poznávacie zájazdy, návštevy divadla a pod. 

Spevácka skupina vystupuje na rôznych akciách a určite 

sa potešíme, keď nás pozvú na prehliadky folklórnych súborov.  

Správu o hospodárení za rok 2016 predniesla p. L. Sedlíková. V rámci diskusie prítomných pozdravil 

náš hosť p. Ladislav Vavrinkovič. Informoval nás o činnosti Okresného výboru JD v Trnave pre rok 2017. 

Zapojíme sa do ich akcií, ako je  turistika a športové hry. 

Na výročnej schôdzi nás potešila naša dychovka Šúrovanka. Pripomeniem negatívnu vec – kultúrny 

dom nebol dobre vykúrený. Prítomní sedeli vo vetrovkách, takže už počas schôdze sme ich „zahrievali“ 

teplým čajom. Po ukončení schôdze bolo malé občerstvenie. Z minulých rokov máme skúsenosti, že ľudia 

sa po tejto schôdzi sa zabavia oveľa dlhšie, ozaj si pripomenú „fašanek“. Teraz však kvôli zime odchádzali 

oveľa skôr. 

Na záver – chcela by som poďakovať našej predsedníčke za nás – všetkých dôchodcov – za všetko, čo 

robí pre našu organizáciu, pre spevokol, za jej elán, aktivitu, obetavosť. Želáme jej, aby sa jej podarili 

uskutočniť všetky akcie, ktoré nás čakajú v roku 2017.  

Boli by sme radi, keby sa do plánovaných akcií v roku 2017 zapojilo ešte viac členov JD – aby naša 

„jeseň života“ bola veselšia a radostnejšia. 

Valéria Bukovská 

SPOLOČENSKÁ KRONIKA 

 
Vitajte medzi nami Hrušovská Alica, Mrekaj Matej, Školeková Melany, Emanuel Jagelka, 

                       Timea Šelestiaková, Patrik Jančovič, Lukáš Lehocký, Zoja Václavíková 
 

Blahoželáme Dušan  Jantula a Daniela Bučková 

                      Martin Lipták a Eva Sabová 
 

Opustili nás  Ďuriš Milan - 83 r., Mericová Jozefa - 83 r., Koštrnová Jozefína  - 84 r., 

Božiková Cecília - 78 r., Strapková Anna  - 80 r., Černá Etela - 73 r.,  

Krajčír  Marian - 68 r.,Kandelová Febronia - 77 r., Štefanec Jozef - 83 r., 

Ohrablová Terézia - 89 r.   
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Posolstvo Svätého Otca Františka na Pôstne obdobie 2017 
  

Božie slovo je darom. Druhý je darom.  
  

Drahí bratia a sestry, 

 

Pôstne obdobie je novým začiatkom; cestou, ktorá vedie  

k istému cieľu: Veľkej noci vzkriesenia, Kristovmu víťazstvu nad 

smrťou. A táto doba nám zakaždým adresuje dôraznú výzvu na 

obrátenie: kresťan sa má obrátiť k Bohu „celým svojím srdcom“ 

(Joel 2, 12), nesmie sa uspokojiť len s priemerným životom, ale 

má rásť v priateľstve s Pánom. Ježiš je verným priateľom, ktorý 

nás nikdy neopustí, lebo i keď hrešíme, trpezlivo čaká na náš 

návrat  

k nemu, a týmto čakaním prejavuje svoju vôľu odpustiť nám 

(porov. Homília na svätej omši 8. januára 2016). 

Pôstne obdobie je vhodným časom na zintenzívnenie 

duchovného života prostredníctvom posvätných prostriedkov, 

ktoré nám Cirkev ponúka: pôstu, modlitby a almužny. Základom 

toho všetkého je Božie slovo, ktoré sme v tomto čase pozvaní horlivejšie počúvať a meditovať. Osobitne by som 

sa tu chcel pristaviť pri podobenstve o boháčovi a chudobnom Lazárovi (porov. Lk 16, 19 – 31). Nechajme sa 

inšpirovať týmto, takým dôležitým textom, ktorý nám ponúka kľúč k pochopeniu toho, ako treba konať, aby sme 

dosiahli skutočné šťastie a večný život, a vyzýva nás k pravému obráteniu. 
  

1. Druhý je darom 
 

Podobenstvo začína tým, že predstavuje dve hlavné postavy, no detailnejšie opisuje iba chudobného. Ten sa 

nachádza v beznádejnej situácii a nemá silu pozviechať sa, leží pred dverami bohatého a je omrvinky, ktoré 

padajú z jeho stola; má vredy na celom tele a psy prichádzajú, aby mu ich olizovali (porov. v. 20 – 21). Je to 

temný obraz degradovaného a pokoreného človeka. 

Obraz sa stáva ešte tragickejším, ak vezmeme do úvahy, že bedár sa volá Lazár: meno plné prísľubov, ktoré 

doslovne značí „Boh pomáha“. Táto postava teda nie je anonymná, má veľmi konkrétne črty – chudobný sa nám 

predstavuje ako človek, ktorý má svoju vlastnú históriu. Pokým pre boháča je akoby neviditeľný, pre nás sa 

stáva blízkym, akoby dôverne známym, stáva sa konkrétnou tvárou. Ako taký je darom, neoceniteľným 

bohatstvom, chcenou bytosťou, ktorú Boh miluje a na ňu pamätá, aj keď ju v konkrétnej situácii ľudia odmietajú 

(porov. Homília na svätej omši 8. januára 2016). 

Lazár nás učí, že druhý je darom. Správny vzťah s ľuďmi spočíva vo vďačnom uznaní ich osobnej hodnoty. 

Ani chudobný pred dverami boháča nepredstavuje nepríjemnú prekážku, ale je výzvou na obrátenie a zmenu 

života. Prvým skutkom, ku ktorému nás toto podobenstvo vyzýva, je otvoriť druhému dvere nášho srdca, pretože 

každý človek je darom, či už je to náš blízky alebo neznámy chudobný.  

Pôstne obdobie je najvhodnejším časom, aby sme otvorili dvere každému núdznemu a spoznali v ňom alebo 

v nej Kristovu tvár. Každého z nás to postretne na jeho vlastnej ceste. Každý život, ktorý nám ide v ústrety, je 

darom a zaslúži si prijatie, rešpekt, lásku. Božie slovo nám pomáha otvoriť oči, aby sme prijali a milovali život, 

najmä ten slabý. Avšak, aby sme tak mohli urobiť, je nutné vziať vážne, čo nám evanjelium odhaľuje o bohatom 

človeku. 
  

2. Hriech nás oslepuje 
 

Podobenstvo neľútostne opisuje, v akých protikladných podmienkach žije bohatý človek (porov. v. 19). 

Táto postava, na rozdiel od chudobného Lazára, nemá meno a charakterizuje ju len prívlastok „bohatý“. Jej 

bohatstvo sa ukazuje na šatách, ktoré nosí, a v prehnanom prepychu. Purpur bol vskutku veľmi žiadaný – viac 

ako striebro či zlato – a preto bol vyhradený pre božstvá (porov. Jer 10, 9) a pre kráľov (porov. Sdc 8, 26). 

Kment bola špeciálna tkanina, ktorá prispievala k temer posvätnému charakteru nosenia. Bohatstvo tohto 

človeka je nadmerné, a to aj v tom, že ho už zo zvyku dáva každý deň najavo: „... deň čo deň prepychovo 

hodoval“ (v. 19). Tragicky sa u neho prejavuje porušenosť hriechom, a to v troch nasledujúcich momentoch: 

láske k peniazom, márnivosti a pýche (porov. Homília na svätej  omši 20. septembra 2013). 
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Apoštol Pavol hovorí, že „koreňom všetkého zla je láska k peniazom“ (1 Tim 6, 10). Tá je hlavným 

dôvodom skazenosti a zdrojom nenávisti, hádok a podozrievania. Peniaze nás môžu ovládnuť až tak, že sa stanú 

tyranským idolom (porov. apoštolská exhortácia Evangelii gaudium, 55). Namiesto toho, aby sa stali nástrojom 

našej služby na konanie dobra a uskutočňovanie solidarity s druhými, môžu peniaze nám  

i celému svetu prispieť k egoistickému zmýšľaniu, ktoré nenecháva miesto pre lásku a bráni pokoju.  

Podobenstvo nám ďalej ukazuje, že boháčova chamtivosť ho robí márnivým. Jeho osobná hodnota sa 

zakladá na povrchnom zdaní; na predvádzaní sa pred druhými, čo si môže dovoliť. No zdanie maskuje vnútorné 

prázdno. Jeho život je väzňom vonkajškovosti, najpovrchnejšieho a najprchavejšieho rozmeru jeho existencie 

(porov. tamže 62). 

Najnižším stupňom tohto morálneho úpadku je pýcha. Bohatý človek sa oblieka akoby bol kráľom, 

napodobňuje vystupovanie Boha, pričom zabúda, že je obyčajným smrteľníkom. Pre človeka skazeného láskou  

k bohatstvu neexistuje nič len vlastné „ja“, a preto ľudia, ktorí ho obklopujú, sú mimo jeho pohľadu. Ovocím 

pripútanosti k peniazom je teda istý druh slepoty: bohatý nevidí hladného, ranami pokrytého a vo svojom 

ponížení zahanbeného bedára. 

Keď hľadíme na túto postavu, chápeme, prečo je evanjelium také prísne pri odsudzovaní lásky  

k peniazom: „Nik nemôže slúžiť dvom pánom; pretože buď jedného bude nenávidieť a druhého milovať, alebo 

jedného sa bude pridŕžať a druhým bude opovrhovať. Nemôžete slúžiť aj Bohu aj mamone“ (Mt 6, 24). 
  

3. Božie slovo je darom 
 

Evanjelium o boháčovi a chudobnom Lazárovi nám pomáha dobre sa pripraviť na Veľkú noc, ktorá sa blíži. 

Liturgia na Popolcovú stredu nás pozýva, aby sme prežili podobnú skúsenosť, akú – oveľa dramatickejšie – 

prežíval boháč. Kňaz, sypúc nám popol na hlavu, opakuje slová: „Pamätaj, že prach si a na prach sa obrátiš“.  

Boháč a bedár, obaja zomierajú a hlavná časť podobenstva sa odohráva na druhom svete. Tieto dve postavy 

náhle zisťujú, že „nič sme si na svet nepriniesli a nič si ani nemôžeme odniesť“ (1 Tim 6, 7). 

Aj náš pohľad sa upiera na tento druhý svet, kde boháč vedie dlhý dialóg s Abrahámom, ktorého volá „otec“ 

(Lk 16, 24.27), čím demonštruje, že patrí k Božiemu ľudu. To robí jeho život zvlášť protirečivým, pretože 

dovtedy sa o jeho vzťahu s Bohom nič nehovorilo. V skutočnosti niet v jeho živote miesta pre Boha, jediným 

jeho bohom je on sám. 

Až v utrpení záhrobia spoznáva boháč Lazára a chcel by, aby tento chudobný zmiernil trochou vody jeho 

utrpenie. Gestá, o ktoré prosí Lazára, sú podobné ako tie, čo mohol sám urobiť, no nikdy neurobil. Abrahám mu 

vysvetľuje: „Synu, spomeň si, že si dostal všetko dobré za svojho života a Lazár zasa iba zlé. Teraz sa on tu teší 

a ty sa trápiš“ (v. 25). Na druhom svete je teda nastolená istá spravodlivosť a zlá podstúpené za života sú 

vyvážené dobrom. 

Podobenstvo pokračuje, a tak sa všetkým kresťanom predkladá jeho posolstvo. Boháč, ktorý má ešte na 

svete bratov, prosí totiž Abraháma, aby k nim poslal Lazára, ktorý ich bude varovať; no Abrahám odpovedá: 

„Majú Mojžiša a Prorokov, nech ich počúvajú“ (v. 29). A na boháčovu námietku dodáva:  

„Ak nepočúvajú Mojžiša a Prorokov neuveria, ani keby niekto z mŕtvych vstal“ (v. 31). 

Takto sa nám ukazuje, v čom spočíva skutočný boháčov problém: koreňom jeho zla je to, že nepočúval 

Božie slovo; to ho doviedlo k tomu, že už nemiloval Boha, a preto pohŕdal svojím blížnym. Božie slovo je živou 

silou, schopnou vzbudiť v ľudských srdciach obrátenie a človeka znovu nasmerovať na Boha. Uzatvorenie srdca 

pred darom, ktorým je prihovárajúci sa Boh, má za následok uzatvorenie srdca pred darom, ktorým je blížny. 

 

Drahí bratia a sestry, Pôstne obdobie je tým najvhodnejším časom na nové stretnutie so živým Kristom  

v jeho slove, vo sviatostiach a v blížnom. Pán – ktorý počas 40-tich dní na púšti zvíťazil nad zvádzaním 

pokušiteľa – nám naznačuje, akou cestou máme ísť.  

Duch Svätý nech nás vedie, aby sme kráčali po skutočnej ceste obrátenia, znovu objavili dar Božieho slova, 

boli očistení od hriechu, ktorý nás oslepuje, a slúžili Kristovi prítomnému v núdznych bratoch. Všetkých 

veriacich povzbudzujem k tomu, aby svoje duchovné obnovenie vyjadrili aj účasťou na pôstnej kampani, ktorú 

mnohé cirkevné inštitúcie v rôznych častiach sveta organizujú, a tak prispeli ku kultúre stretania v rámci jednej 

ľudskej rodiny.  

Modlime sa jedni za druhých, aby sme dosiahli podiel na Kristovom víťazstve a vedeli otvoriť svoje dvere 

slabým a chudobným. Vtedy budeme môcť naplno zažiť veľkonočnú radosť a svedčiť o nej. 

  

František 

 
- prevzaté z www.kbs.sk -  

http://www.kbs.sk/
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Babičkine dobroty v Bučanoch 
 

V stredu, 15.3.2017 Kultúrny dom v Bučanoch 

zaplnili členovia Jednoty dôchodcov z Bučian, 

Brestovian a Šúroviec. Už druhý krát si seniori 

zopakovali vydarenú akciu – Babičkine dobroty. Prvý 

ročník bol minulý rok v Brestovanoch, tento rok sa 

konal v Bučanoch a nabudúci rok bude v Šúrovciach. 

V kultúrnom dome bolo veselo. Seniori 

usporiadali výstavu ručných prác pod názvom „Zlaté 

ruky seniorov“. A poviem Vám, bolo čo obdivovať. No 

myslím si, že všetci sa aj tak najviac tešili ochutnávke 

jedál našich starých materí. Tri dlhé stoly naložené 

slanými a sladkými dobrotami lákali najviac. Po 

oficiálnych príhovoroch sa prítomní pustili do 

ochutnávky. Všetkým chutili už dávno 

zabudnuté jedlá – džgance, bobále, stískance, 

šúľance, slíže, kapustníky, pirohy, trhance, 

veľkonočný koláč, domáci chlieb, lokše a veľa 

iných dobrôt.  

Akciu ocenili aj hostia z okresného výboru 

dôchodcov – pán predseda J. Štefánek a členovia 

výboru. Určite takýmto podujatiam dáme 

zelenú, pretože by bola veľká škoda, aby sme 

zabudli na jednoduché zdravé jedlá, ktoré sa 

robili v minulosti.                     

Mária Špačková 
                                      

MEDZINÁRODNÁ ZÁBAVNÁ AKCIA  -  NOC S ANDERSENOM - 2. ročník 
 

Noc s  Andersenom je podujatie na podporu 

čítania detí. V priestoroch Obecnej knižnice  

v Šúrovciach prebiehala dňa 3.3.2017 od 18:00 do 

4.3.2017 do 12:00. Prihlásených bolo 22 detí 😊 

Podujatím sa pripomína sviatok detskej knihy, 

ktorý sa oslavuje 2. apríla na počesť narodenia 

dánskeho rozprávkara a spisovateľa Hansa Christiana 

Andersena. Súčasťou podujatia bol zaujímavý program 

pozostávajúci z čítania rozprávok, hier, hádaniek, 

kvízov a  nocovania v knižnici... Čakal nás zaujímavý 

program, na ktorý sa malí spáči veľmi tešili, aj sme ho 

do bodky slnili a konečne neskoro v noci aj zaspali. 

V sobotu sme si ešte kreslili a hrali sa rôzne hry, 

a potom už deti domov odchádzali určite s množstvom zážitkov. Tak, ako sa na správnu rozprávku patrí, aj naša 

rozprávková noc mala šťastný koniec. Už sa na Vás všetkých teším aj na budúci rok .                                                                       

Kniha má svoju dušu ukrytú v riadkoch s písmenkami, stačí ju otvoriť a začať snívať. A práve v dnešnej 

modernej dobe sú knihy nenahraditeľné a výchova detí k čítaniu je jedným z najdôležitejších poslaní knižníc na celom 

svete. Každé dieťa potrebuje rozprávky, ponoriť sa do fantázie a dobrodružstva. 

Knižnica je to správne miesto, kde sa ukrýva najviac rozprávkových príbehov. Pozývam Vás do našej knižnice, 

kde si vyberie určite každý čitateľ svoju knihu. U nás nájdete beletriu, spoločenskú, prírodovedeckú, 

poľnohospodársku, technickú a inú náučnú literatúru a pravdaže krásnu literatúru pre dospelých a aj pre deti.   

Moje poďakovanie patrí všetkým mamičkám, ktoré nám pre deti priniesli maškrty. A tete Martinke za krásne 

diplomy a záložky do knižiek.   

Zodpovedný pracovník: p. Lídia Bašová 

Kontakt: kniznica@surovce.sk   telefón: 033/5583469 
  

Pondelok:                    9,30  - 11,30 hod.                  13,00 - 16,00 hod. 

Streda:                         9,30 - 11,30 hod.                   13,00 - 17,00 hod. 

mailto:kniznica@surovce.sk
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V minulom čísle ste boli informovaní o prebiehajúcej šachovej lige, v ktorom družstvo našej obce bolo 

na priebežnom prvom mieste. Družstvu sa darilo aj v nasledujúcich ďalších kolách, v ktorých nás nikto 

nedokázal poraziť. Väčšinou sme zápasy vyhrávali najtesnejším rozdielom. Jediné zaváhanie prišlo  

v 6. kole, kedy sme prekvapivo uhrali len remízu s družstvom z Pečeniad.  

Vďaka dobre načasovaným výkonom hráčov v jednotlivých kolách, sme súťaž s prehľadom vyhrali a to 

nám zaisťuje po prvý raz postup do 4. ligy. Pred samotnou súťažou nikto z  družstva takýto priebeh 

neočakával a preto o to väčšia je radosť samotných hráčov. 

            5. šachová liga okresu TT-HC-PN sezóna 2016/2017 – konečné poradie 

Por. Družstvo Z V R P  Skóre   Body  

1  Šúrovce 9 8 1 0 29.0 25 

2  Špačince 9 8 0 1 32.5 24 

3  Piešťany C 9 7 0 2 33.5 21 

4  Modranka kombi  9 5 0 4 24.5  15 

5  Trnava juniori B 9 4 1 4 22.0  13 

6  Smolenice 9 4 0 5 27.0  12 

7  Hlohovec juniori  9 3 1 5 15.5  10 

8  Sokolovce 9 3 0 6 14.5  9 

9  Cífer C 9 1 0 8 13.0  3 

10  Pečeňady 9 0 1 8 13.5  1 

                Z-zápasy, V-výhra, R-remíza, P-prehra 

  Výsledky: 

1. kolo   Cífer C – Šúrovce    2 : 3  (Sucháň 1b, Karel 1b, Jasek 1b)  

2. kolo   Šúrovce – Špačince    3,5 : 1,5  (Parák 1b, Sucháň 0,5b, Foltínovič 1b, Milec 1b)  

3. kolo   Sokolovce – Šúrovce   0 : 5  (Parák 1b,Sucháň 1b,Foltínovič 1b,Karel 1b,Mrva 1b)  

4. kolo   Šúrovce – Piešťany C   3 : 2  (Parák 0,5b, Sucháň 0,5b, Foltínovič 1b, Jasek 1b) 

5. kolo   Hlohovec jun. – Šúrovce  2 : 3  (Parák 1b, Foltínovič 1b, Mrva 1b)    

6. kolo   Pečeňady – Šúrovce   2,5 : 2,5  (Parák 0,5b, Sucháň 1b, Milec 1b)  

7. kolo   Šúrovce – Modranka kombi  3 : 2  (Parák 1b, Foltínovič 1b, Karel 1b)      

8. kolo   Smolenice – Šúrovce   2 : 3  (Parák 0,5b, Sucháň 0,5b, Milec 1b, Karel 1b)  

9. kolo   Šúrovce – Trnava jun. B   3 : 2  (Sucháň 1b, Foltínovič 1b, Karel 1b) 

Úspešnosť jednotlivcov (počet bodov/počet zápasov): 

Foltínovič Tomáš 6b/7zápasov, Parák Vladimír 5.5b/8, Sucháň Jozef 5.5b/8, Karel Branislav 5b/9, Milec 

Gustáv 3b/5, Mrva Ľubomír 2b/2, Jasek Michal 2b/4, Richnáková Lucia 0b/2 

Ing. Branislav Karel 

Šach – 5. liga okresu  

Trnava-Hlohovec-Piešťany sezóna 2016/2017 

 

http://www.chess-results.com/tnr145896.aspx?lan=4&art=20&wi=821&snr=11
http://www.chess-results.com/tnr145896.aspx?lan=4&art=20&wi=821&snr=12
http://www.chess-results.com/tnr145896.aspx?lan=4&art=20&wi=821&snr=10
http://www.chess-results.com/tnr145896.aspx?lan=4&art=20&wi=821&snr=3
http://www.chess-results.com/tnr145896.aspx?lan=4&art=20&wi=821&snr=1
http://www.chess-results.com/tnr145896.aspx?lan=4&art=20&wi=821&snr=6
http://www.chess-results.com/tnr145896.aspx?lan=4&art=20&wi=821&snr=8
http://www.chess-results.com/tnr145896.aspx?lan=4&art=20&wi=821&snr=9

